
 

 

 

 

 

 

                                                                                               

                                                                                       ДО  

                                                                                       Г-ЖА ЙОРДАНКА  ФАНДЪКОВА 

                                                                                       КМЕТ НА ГР. СОФИЯ 
 

 

                                                                                       ДО  

                                                                                       ОБЩИНСКИТЕ СЪВЕТНИЦИ 

                                                                                       ВНОСИТЕЛИ НА 

                                                                                       НАРЕДБАТА ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА  

                                                                                       ОБЩИНСКИТЕ ЖИЛИЩА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
                                                                                         

 

       

 

С Т А Н О В И Щ Е 
 

                    ОТНОСНО: ОБЩЕСТВЕНИ КОНСУЛТАЦИИ ПО ДОКЛАД С РЕГ. №СОА20-ВК-66-

10786/14.12.2020 Г. ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА НАРЕДБА ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА ОБЩИНСКИТЕ 

ЖИЛИЩА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
 

 

 

                    УВАЖАЕМИ ГОСПОЖО ФАНДЪКОВА, 

                    УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА, 
                    

                   Аз съм самотна майка, настанена съм в общинско жилище и сама отглеждам двете 

си деца. Особено съм притеснена, че проектът на Наредбата за управление на общинските 

жилища на Столична община (Наредбата) предвижда максимален 5-годишен срок на 

договорите за наем за почти всички групи нуждаещи се. 

                С настоящото, моля, при обсъждане на проекта на Наредбата да се дискутира 

въпросът относно предложения максимален 5-годишен срок на договорите за наем, 

сключвани от Столична община, като се съобрази обстоятелството, че в голямата си част 

наемателите на общински жилища нямат собствено жилище, а както е в моя случай сами 

отглеждат повече от едно дете. Фактът, че дадено лице отговаря на посочени в Наредбата 

критерии означава, че лицето е нуждаещо се и с приемане на максимален 5-годишен срок на 

договорите за наем се създават притеснения и тревоги на хората.  

                Следва да бъде и съобразено, че в края на Наредбата са поместени правила относно 

заварените случаи и продължаване действието на действащата Наредба по отношение на тях. 

Бих искала да обърна внимание, че всички въпроси са уредени непълно и неясно и това 

създава несигурност сред всички настоящи наематели относно сключените договори за наем.  

 
 

                                                                                                        С УВАЖЕНИЕ: 

                                                                                                           Катерина Георгиева 
                                         
 

 


